
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 31. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 1074
Har ministeren besigtiget skaderne på Fredericia Havn efter Dan Gødnings
tank kollapsede den 3. februar 2016 og mindst 4000 tons kvælstof fossede
ud, og hvad har ministeren konkret gjort af tiltag i forbindelse med kvælstofud-
slippet den 3. februar?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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